
• Overbetuwe wil 'snel in gesprek' over Arnhems emplacement in Reeth 

Spoorplan wekt grote verbazing 
De wens om het Arnhemse 
spooremplacement naar de 
buurtschap Reeth te 
verhuizen, komt als een 
verrassing voor Overbetuwe. 
Oppositiepartij BOB zet 
grote vraagtekens bij de 
handelswijze van Arnhem en 
de provincie Gelderland. 
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Orn de bouw van 10.000 nieuwe 
woningen in Arnhem mogelijk te 
maken, wordt nadrukkelijk geke
ken naar een piepklein buurt
schapje in de Betuwe. Specifieker: 

naar het spoorgebied bij Reeth, na
bij Val burg, waar lange tijd plannen 
werden gesmeed voor een goede
renopslag in de vorm van een rail
terminal. 

De komst van die veelbesproken 
terminal is uiterst onzeker, nu ook 
Gelders gedeputeerde Helga Witjes 
heeft aangegeven dat ze wil stop
pen met het project. 

Maar dit terrein zou volgens Arn
hem en de provincie mogelijk wel 
geschikt zijn als alternatieve locatie 
voor het Arnhemse spooremplace
ment, een opstelplaats voor trein
stellen die nu nog gevestigd is nabij 
de Westervoortsedijk in Arnhem. 
Dat emplacement moet wijken 
voor de geplande woningbouw. 

De gemeente Overbetuwe, die 

ook al met de buurgemeente in 
conflict is over woningbouw aan de 
zuidrand van het Arnhemse stads
deel Schuytgraaf, is tot afgelopen 
weekend niet op de hoogte ge
bracht van deze wens, stelt wet
houder Wijnte Hol. ,,Ik ben verrast 
en wil snel in gesprek met alle be
trokken overheden. Maar ik ga er-

Waarom is dit 
in het weekend 
bekendgemaakt, 
in een brief? 
- Ard op de Weegh, BOB 

van uit dat dat ook gebeurt." 
Of de wethouder eerder gei:nfor

meerd had willen worden, laat hij 
in het midden. ,,Nu is het in the open 
en denk ik dat Overbetuwe hier ac
tief bij betrokken wordt. Ik denk 
echt niet dater een plan wordt ge
maaktwaarwij als gemeente pas op 
het einde een kruisj e onder kunnen 
zetten." 

Stevige mail 
Orn dat scenario kost wat kost te 
voorkomen, neemt oppositiepartij 
BOB nu stappen. Deze week stelt 
fractievoorzitter Ard op de Weegh, 
een van de kartrekkers in het verzet 
tegen de komst van de railterminal, 
er vragen over. 

,,Waarom is dit in het weekend 

bekendgemaakt, in een brief? Daar 
hoort zo'n besluit niet in thuis. Ik 
wil weten in hoeverre het Overbe
tuwse college op de hoogte was en 
welke instrumenten het heeft om 
op de hoogte te blijven", zegt Op de 
Weegh. Hij overweegt ook om later 
deze maand in te spreken bij de pro
vincie. ,,Of een stevige mail sturen, 
wat ik vaker doe." 

Koos Nijssen, een van de omwo
nenden van het terrein dat in beeld 
is voor het emplacement, geeft aan 
het plan nog niet goed genoeg te 
kennen om een stand punt in te ne
men. Nijssen is onder meer lid van 
de actiegroep 'Overbetuwe Over
belast'. ,,We willen eerst horen wat 
hier precies de gevolgen van kun
nen zijn", zegt hij. 


